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INTERPELACJA 
Dotyczy: odkrytej latryny na Cygance w parku Julianowskim 

 Szanowna Pani Prezydent, 

Mieszkańcy Julianowa zgłosili się do mnie z problemem na placu 
zabaw na popularnej Cygance w parku Julianowskim. Pomijając 
fakt, że niewątpliwie ten obszar oczekuje na Wielki Efektowny 
Remont, o którym mówiono kilka lat temu, należy podjąć tam 
pewne interwencje, które nie mogą dalej czekać ze względu na 
bezpieczeństwo najmłodszych łodzian.  

W budynku jest otwarty dostęp do dawnej, nieużywanej latryny 
z otwartym dołem kloacznym. Stwarza to z wiadomych powodów 
duże zagrożenie dla dzieci korzystających z placu zabaw 
zlokalizowanego po sąsiedzku. Z relacji mieszkańców wynika, że 
dochodziło tam już do incydentów. Temat był od przynajmniej 
dwóch miesięcy zgłaszany przez mieszkańców na Straż Miejską, 
niestety bez żadnego efektu. To niedopuszczalne, by przez taki 
czas funkcjonowało miejsce zagrażające zdrowiu  
i bezpieczeństwu najmłodszych. Niniejszym, proszę UMŁ 
o błyskawiczną interwencję w w/w lokalizacji i trwałe 
zabezpieczenie wejścia do latryny.  

Przy okazji, w temacie samego parku Julianowskiego, proszę  
o informację na temat wspominanego kompleksowego remontu: 

• jaki jest aktualny status kompleksowego remontu parku Julianowskiego? 
• jakie są przewidywane ramy czasowe realizacji projektu? 
• jaki jest przewidywany koszt inwestycji w obecnych cenach? 
• jakie są przewidywane źródła finansowania projektu?  

 Z wyrazami szacunku, 
       Kosma Nykiel 




